
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα υποβληθέντα αιτή-
ματα αναδοχής φάρων εξετάζονται κατά περίπτωση από το Γενικό Επιτελείο Ναυτικού 
σύμφωνα με τη κείμενη νομοθεσία, με γνώμονα τη διασφάλιση της πολιτιστικής αξίας 
των φάρων και τον ρόλο τους για την ασφάλεια της ναυσιπλοΐας.  

 

 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
  

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κα Ειρήνη (Ρένα) Δούρου 

Βουλευτή κ.Ευάγγελο Αποστολάκη 
Βουλευτή κ.Αλέξανδρο - Χρήστο 
Αυλωνίτη 
Βουλευτή κ.Μιλτιάδη Ζαμπάρα 
Βουλευτή κ.Όθωνα Ηλιόπουλο 
Βουλευτή κα Κυριακή Μάλαμα 
Βουλευτή κ.Αλέξανδρο Μεϊκόπουλο 
Βουλευτή κ.Κωνσταντίνο Μπάρκα 
Βουλευτή κ.Ανδρέα Παναγιωτό-
πουλο 
Βουλευτή κ.Γεώργιο Παπαηλιού 
Βουλευτή κα Ραλλία Χρηστίδου 

Φ.900α/5174/19432 
Αθήνα, 18 Ιουλίου 2024 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γενικό Γραμματέα 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 

  
ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 5174/17-06-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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